
SONGS

Banks of the Ohio	An den Ufern des Ohio
<p>I asked my love to take a walk To take a walk, just a little walk Down beside where the waters flow Down by the banks of the Ohio</p>	<p>Ich bat meine Liebste mit mir zu spazieren zu spazieren, nur ein Stück des Wegs Da unten, wo das Wasser fließt Unten, an den Ufern des Ohio</p>
<p>And only say that you'll be mine In no others' arms entwine Down beside where the waters flow Down by the banks of the Ohio</p>	<p>Sag mir nur, dass Du mein bist Und keine anderen Arme dich umschlingen Da unten, wo das Wasser fließt Unten, an den Ufern des Ohio</p>
<p>I held a knife against her breast As into my arms she pressed She cried "my love, don't you murder me I'm not prepared for eternity"</p>	<p>Ich hielt ein Messer an ihre Brust Als sie in meine Arme fiel Sie rief: Liebster, bring mich nicht um Ich bin nicht bereit für die Ewigkeit</p>
<p>I wandered home 'tween twelve and one I cried, "My God, what have I done?" I've killed the only one I love He would not take me for his bride</p>	<p>Ich wandelte nach Hause zwischen 12 und eins Und rief: Mein Gott, was hab ich getan? Ich hab die einzige getötet, die ich je liebte Weil sie mich nicht heiraten wollte</p>
<p>And only say that you'll be mine In no others' arms entwine Down beside where the waters flow Down by the banks of the Ohio</p>	<p>Sag mir nur, dass Du mein bist Und keine anderen Arme dich umschlingen Da unten, wo das Wasser fließt Unten, an den Ufern des Ohio</p>